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RM.0002.60.2023         projekt    

Protokół nr LXI/2023 

z obrad LXI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 8 maja 2023 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady LXI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:04 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka.  

Sesja zwołana została na wniosek Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego zgodnie z art. 

20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2023 r. poz. 40, ze 

zm.). Wniosek stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka powitał Burmistrza Rzgowa 

Mateusza Kamińskiego, Skarbnika Miasta Annę Czarnocką oraz pracowników Urzędu 

Miejskiego oraz poinformował, że obrady LXI sesji są transmitowane na żywo, natomiast 

nagranie z obrad sesji jest utrwalane i udostępniane w Internecie.    

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na ustawowy 

stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 15 radnych i stwierdził prawomocność obrad. Lista 

obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu 

Gminy Rzgów zgłosił na sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Cisowskiego.  

W głosowaniu: 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Zbigniewa Cisowskiego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, 

Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-

Kubasa, Ewa Tyll 

 „BRAK GŁOSU” (4 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Kamila Kuźnicka, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie LXI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2023-2034. (DRUK 1) 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2023. 

(DRUK 2) 
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LVI/577/2023 w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację 

dróg powiatowych w 2023 roku. (DRUK 3) 

8. Zamknięcie LXI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Czarnocka.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że sesja jest głównie ze względu na dofinansowanie 

z Powiatu na remont drogi w Prawdzie i ul. Łódzkiej w Rzgowie.  

Radny Kordian Skalski zapytał jaki jest zakres prac na ul. Łódzkiej i jak będzie wyglądać 

przebudowa skrzyżowania ze światłami.  

Burmistrz wyjaśnił, że zrezygnowano z gruntownej przebudowy ul. Łódzkiej oraz z budowy 

kanału oprowadzającego wodę. Kanał będzie w przyszłości i będzie budowany w chodniku. 

Burmistrz powiedział, że gmina wykonuje tyle ile może w trudnych warunkach i żeby droga 

miała dobrą nawierzchnię.  

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski zapytał o budowę ul. Granitowej.  

Kierownik Inwestycji Iwona Kowalczyk wyjaśniał, że rozwiązano umowę z wykonawca ul. 

Granitowej który miał ją wykonać w systemie zaprojektuj i wybuduj. Projekt został przejęty 

oraz dokonano aktualizacji kosztorysu. Gmina chce wykonać cały odcinek drogi stąd taka 

wysoko kwota.  

Radna Kamila Kuźnicka zapytała o realizację ul. Kasztanowej, ponieważ w zmianach jest 

propozycja zdjęcia kwoty 103 tys. zł. 

Burmistrz powiedział, że przeprowadzono rozmowy z kierownikiem budowy oraz inspektorem 

nadzoru i wszyscy zgodnie stwierdzili, że można taką kwotę zdjąć, ponieważ nie ma żadnego 

problemu z inwestycją. 

Kierownik Inwestycji Iwona Kowalczyk powiedziała, że skrzyżowanie nie będzie robione, 

ponieważ łączy się z innej klasy drogą, granica prac to droga powiatowa. Zakres prac obejmuje 

rondo, punktową wymianę chodników oraz częściową podbudową, tak aby ulica była zbieżna  

z pozostałą częścią ulicy.     

Radny Kordian Skalski uważa, że taki zakres prac na ul. Łódzkiej doprowadzi w przyszłości, 

że ponownie trzeba będzie w nią zaingerować z uwagi na przebudowę skrzyżowania oraz na 

budowę kanału odwadniającego w chodniku. Radny po raz kolejny podkreśla, że zrezygnowano 

z przebudowy ul. Ogrodowej w całości wraz z ze skrzyżowaniem z ul. Glinianą. Remontowana 

będzie jedynie ul. Ogrodowa od Kalinka do ul. Literackiej. Należałoby wykonać ul. Ogrodową 

wraz z ul. Szkolną kompleksowo, tak aby zadbać o bezpieczeństwo dzieci będących w 

kompleksie szkolno- sportowym. 

Burmistrz wyjaśnił, że nie można wykonać ul. Ogrodowej kompleksowo wraz z ul. Szkolną 

ponieważ do tej pory nie uzyskano pozwolenia wodno-prawnego, a także projektant nie 

wykonał wszystkich wymaganych projektów.  

Radny Kordian Skalski zapytał jakie konsekwencje wyciągnięto wobec projektanta, który nie 

rozliczył się z projektami, jaką pewność ma Burmistrz, że droga wojewódzka nie zmieni klasy 

drogi i zostanie powiatową.  

Burmistrz powiedział, że jeżeli droga wojewódzka zmieni klasę na powiatową na pewno będzie 

lepiej rozmawiać o jakimkolwiek dofinansowaniu.  

Kierownik Inwestycji Iwona Kowalczyk powiedziała, że gmina wypowiedziała umowy z tym 

wykonawcą i naliczyła kary umowne. Kary nie zostały wypłacone i będą postępowania sądowe 

w tym zakresie.   

Radny Jarosław Świerczyński uważa, że inwestycje powinny być robione kompleksowo, a 

przetargi powinny być robione w pierwszym kwartale roku.  

Radna powiatowa Klaudia Zaborowska-Gorzkiewicz powiedziała, że droga wojewódzka nr 

714 przejdzie z mocy prawa pod zarząd powiatu, ale Powiat chciałby aby przed oddaniem 

Zarząd Dróg Wojewódzkich dokonał naprawy tej drogi.  
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Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 6 „za”, 1 „przeciw”, 4 „wstrzymujące się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXI/619/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2023-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (6 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Przemysław Szczech, Ewa Tyll, 

Zbigniew Waprzko 

„PRZECIW” (1 radny) 

Kamila Kuźnicka 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (4 radnych) 

Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa 

 „BRAK GŁOSU” (2 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Paweł Redzynia, Jan Spałka 

 

Ad.6. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Czarnocka.  

Radna Anna Tumińska-Kubasa pogratulowała konsekwencji w działaniu Burmistrzowi i 

doprowadzenia do zdjęcia wszystkich środków z ul. Cegielnianej. Radna zapytała co zostało 

wykonane w związku z tą inwestycją.  

Radna powiatowa Klaudia Zaborowska-Gorzkiewicz powiedziała, że inwestycja na ul. 

Cegielnianej przeszła do inwestycji Powiatu i ma nadzieję, że w tym roku uda się wykonać 

koncepcję ul. Cegielnianej.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 5 „za”, 0 „przeciw”, 6 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXI/620/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2023. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (5 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Przemysław Szczech, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko 

 „WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (6 radnych) 

Marek Bartoszewski, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa 

„BRAK GŁOSU” (2 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Paweł Redzynia, Jan Spałka 

 

Ad.7. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Czarnocka.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 8 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujące się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXI/621/2023 zmieniającej uchwałę Nr 
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LVI/577/2023 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego na modernizację dróg powiatowych w 2023 roku. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (8 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Przemysław 

Szczech, Jarosław Świerczyński, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (4 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Anna Tumińska-Kubasa 

„BRAK GŁOSU” (2 radnych) 

Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Paweł Redzynia, Jan Spałka 

 

Ad.8. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław 

Pełka o godz. 10:28 zamknął obrady LXI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad LXI sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu i 

dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2023.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 

 

http://www.rzgow.pl/

